
Referat fra styremøte 18.01.2023 
Sted: Soon Visions lokaler 

Til stede: Henning (HA), Kristine (KA), Morten (MB), Hans Petter (HPS), Peer (PO), Roger (RMH) Eskild (EU), 

Monica (MLK), Per Christian (PC), Kristine (KA) 

 

Forfall: Lars (LR) 

 

Saker 
1-2023 Referat forrige møte 

Ingen kommentarer. Enstemmig godkjent.  

Kommentar: ATV har vært på service. Den må inn på verksted for service for at garantien skal gjelde.  

Forrige styremøte var på teams.  

 

2-2023 Styreroller 

Saken utsettes til neste møte.  

 

3-2023 Årsmøte 

Mandag 24. april kl. 19. Monica har bestilt amfiet på skolen.  

Papirer må sendes ut 10. april 

Frist for innkomne forslag fredag 24. mars, styremøte mandag 27. mars.  

Frist for innkomne forslag må stå i innkallingen til medlemsmøtene.  

Medlemsmøter skal kalles inn med 14 dagers frist og må holdes senest torsdag 23. mars.  

 

 

4-2023 Dronebilder av området? 

PC har drone og kan fly og kan ta dronebilder av området. Kan være greit å ha for å ha oversikt over 

fellesområdene. Dronebilder kan brukes til oversikt, parkering, snøbrøyting, tomtegrenser, treskjødsel.  

PC gjør opptak og viser frem på neste styremøte.  

 

5-2023 Avtale snøbrøyting 

Det har vært mye klaging på brøyting i vinter. Vi må være sikre på at de som brøyter har utstyr som er tilpasset 

områdene som skal brøytes. Vi vet ikke hvor mange andre oppdrag brøyterne har og hvilken plass vi har på 

prioriteringslista. Alle oppfordres til å komme med innspill til eventuelle endringer til neste styremøte. Hva kan vi 

gjøre for å få ned responstiden.  

Vi burde gjennomføre møte med brøyterne for å se på avtalen (responstid, kvalitet, hvilket utstyr brukes). Eskild 

og Morten deltar på møte, andre kan bli med etter eget ønske.  

Det har vært forskjellig hvor mye det har blitt strødd på områdene.  

 

6-2023 Kasse for strøsand i Dueveien 

Det kjøpes inn en kasse til strøsand til parkeringsplassen i Dueveien. Det bør kjøpes inn en større kasse som kan 

stå ved containeren som fylles med sand. Pengene til kassene kan tas fra langsiktig vedlikehold. Enstemmig 

vedtatt at det kjøpes inn kasser for inntil 12 000,-   

Det må kjøpes inn sand/grus til fylling av kassene, dette må gjøres på dugnad.  

 

7-2023 Ekstra pakkeautomat 

Postnord vil sette opp en automat til. Vi sier ja til en pakkeboks til.  

 

8-2023 Avklaring garasjer/strøm 

Eskild har sendt e-post til Obos om dette, men ikke fått svar. Eskild og Henning følger opp.  

 

9-2023 Regnskap 2022 

Henning gikk gjennom regnskapet for 2022.  

Det er viktig at dugnadsgruppa og andre som driver dugnad registrerer dette. Dugnadstimer kan registreres her: 

Vi bør se på antall containere som bestilles på dugnadene.  

For 2024 budsjettet bør det settes av penger til ny badeflåte. Vi kan evt. søke om penger til badeflåte. Alle må 

melde inn ønsker til budsjett 2024. Budsjettet for 2023 er vedtatt.  

Vi bør sette av penger til juridisk bistand i forbindelse med overskøting av områder.  

 

10-2023 Eventuelt 

Spørsmål Kristine – Renovasjon, vi skal sende tilbakemelding til kommunen.  

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1_IUc4cW6r4LxguSpm5vAVCMjxNfyUNbGdZeDRar0tN4/edit#gid=0


Møte med kommunen – Morten deltok på møte med kommunen om kultur/stier/utearealer og planlegger å søke 

om kulturmidler fra kommunen. Dette med tanke på folkehelse. Kan vi søke om tippemidler?  

Vi bør sjekke om vi kan søke om Nærmiljøtilskudd.  

Lars forsøkte å gjennomføre møte med kommunen i 2021/2022, dette må følges opp.  

 

Bør dugnadsgruppa være med på styremøter? 

Dugnadsgruppa er ikke valgt til styret og det gjennomføres møter mellom dugnadsgruppa og medlemmer fra 

styret. Vi kan invitere leder av dugnadsgruppa til 30 minutter på begynnelsen av neste styremøte. Da må de 

melde inn ønsker om hva de ønsker å ta opp.  

Vi inviterer også valgkomiteen til begynnelsen av neste styremøte.  

 

Dugnad 

Dugnad på feltene 21.-23. april. Feltlederne melder inn behov for containere. Morten bestiller containere.  

 

Landskonferanse for Vellenes fellesorganisasjon 

Vi er invitert til Landskonferansen for Vellenes fellesorganisasjon 18. mars. Morten,  Roger , PC og muligens Lars 

reiser.  

De som reiser melder seg på selv.  

 

Neste møte onsdag 15. februar kl. 18.  

 

 

Son, 18.01.2023 

Monica Lien Kjønsø 

referent 

 


